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Ohlasy po RZ 7 

Václav Pech: „Zatím to bylo dobré, ale teď jsem měl velkou krizi na vodě. Navíc tam byl vysypaný 
Búš v příkopu, lidi se ho snaží dostat zpět a nikdo tam nemává, je to nebezpečné. Zvládli jsme to, 
ani jsme tam nezastavovali a raději to jeli nahlásit do cíle erzety. Snad se na to podaří ostatní 
upozornit.“ 

Jaromír Tarabus: „My jsme to jenom projeli. Moc optimisticky jsme zvolili pneumatiky a kloužeme 
se úplně neskutečně. Hned v první erzetě po servisu jsme řešili krize před retardéry, jeden jsme 
projeli. Takže to bylo o ničem.“ 

Roman Kresta: „Bylo to ještě náročnější než první sekce. Za světla je to očistec, je hodně vytaháno a 
když tady zaprší ... Pořád setrvává ten náš problém s technikou, uvidíme, jestli s tím snad půjde 
něco udělat. Teď tam vyletěl Búš, dojeli jsme to na žlutou vlajku. To jsou ty nové pneumatiky.“ 

Jan Jelínek: „Nějak jsme to proplavali a proklouzali a jsme tu. Neudělali jsme žádnou chybu, jsme 
rádi, že jsme tady.“ 

Jan Dohnal: „Strašné. Zvolili jsme intermedia, milión akvaplaninků, neustále čuchám potoky vody a 
louže. Jízda je strašně opatrná, ale stejně jsme si pomalé zatáčce vyrobili částečný výlet mimo trať 
a poškodili práh. Je to prostě utrpení. Špatně jsem obul, necítím vůbec jistotu a jedu špatně.“ 

Vojtěch Štajf: „Teď jsme to skvěle obuli a auto funguje bezvadně. Až na nějaké drobné potahání na 
vytahaném blátě jsme jeli bez chyby a docela rychle, takže jsme se hezky svezli a docela si spravili 
chuť po první sekci. Jsem velice spokojený, máme rezervu, ale Mifku postupně stahujeme. Nebyl 
důvod do toho jít víc, zítra je dlouhý den a to počasí bude asi podobné, bude snadné vyrobit chybu, 
takže se na to musíme dobře vyspat.“ 

Radek Mifka: „Špatné. Obuli jsme média a jednou jsme byli i mimo trať. Špatné gumy, hodně vody, 
auto má pořadá aquaplanink, je to nebezpečné. Udělal jsem špatnou volbu. Nicméně jsme v půlce, 
zítra budeme pokračovat.“ 

Vladimír Barvík: „To se může stát jenom mě. Po dlouhé době obuju nové gumy a hned jsme na 
předchozí zkoušce dostali defekt. A teď v tom dešti ... nejsem blázen. V klidu.“ 

Emil Triner: „Docela dobré, akorát teď se mi hrozně mlžilo okno a bál jsem se, že něco trefím.“ 

Egon Smékal: „Jedeme teď perfektní závod. První a druhá zkouška v sekci byly skvělé, třetí jsme 
měli fantasticky rozjetou, ale Rus rozbořil retardér a zůstali jsme tam několik minut stát. Mrzí mě 
to, mohli jsme zase něco stáhnout. Škoda, ale jinak dobré. Skvělé nastavení auta, jelo se super a 
velký sport.“ 

Jan Vaškovič, Autosport.cz 


